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Protokół  XXXIII nadzwyczajnej  sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  23 sierpnia  2021 roku 

 

                Obrady trzydziestej trzeciej nadzwyczajnej  sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  

rozpoczęły się o godzinie 900  i trwały do godzinny 930. W obradach sesji uczestniczyło 11 

radnych zgodnie z listą obecności (nieobecni radni Dariusz Gieroń, Czesław Młynarczyk 

Roman Sybis, Piotr Turczyński).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Dariusz Górski - Skarbnik Gminy, 

4. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

5. Iwona Boratyn  - Rzecznik prasowy Gminy Włoszczowa. 

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady trzydziestej trzeciej  sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 11 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę. 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian do 

porządku obrad, zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowanie: 11 głosów „za” porządek został przyjęty. 

Do punktu 2 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) o zmianie uchwały Nr VII/48/19 Rady Miejskiej we Włoszczowie z dnia 16 kwietnia 

2019r. w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

od osób fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

2) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021r. 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad. 

Do punktu 3  

 Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż projekty uchwał wraz z uzasadnieniem otrzymali  

Radni w materiałach, dzięki temu na sesji będą sprawniej podejmowane. 

Do punktu 3.1     

o zmianie uchwały Nr VII/48/19 Rady Miejskiej we Włoszczowie z dnia 16 kwietnia 2019r.    

w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie. 

Przewodniczący Rady  - odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie,  
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a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXIII/225/21 o zmianie uchwały Nr VII/48/19 Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 16 kwietnia 2019r. w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego      

i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

                                                                                                                                                                                                                                  

Do punktu 3.2 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021 r.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania  do uchwały.   

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – zgłosił poprawki  w projekcie uchwały w załączniku nr 2.  

Przewodniczący Rady - zapytał czy RM wyraża zgodę na poprawkę.RM wyraziła zgodę po 

czym  odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za” podjęła uchwałę                      

Nr XXXIII/226/21  w zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021r.  

 

Do punktu 3.3   

zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso 

Przewodniczący Rady –  zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady  - odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie,  

a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXIII/227/21 zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów               

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Do punktu 4 

Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 

Radny Zbigniew Woldański : zapytał o przejazd przez działkę po byłym przedszkolu na             

ul. Partyzantów. 

Sławomir Owczarek – poinformował, że droga wykonana została w  czasie kiedy utworzone 

zostało nowe przedszkole wraz ze żłobkiem. Przygotowana w celu bezpieczeństwa dzieci 

dojeżdżających do przedszkola oraz szkoły podstawowej. Na wniosek nauczycieli, 

mieszkańców oraz rodziców. 

Radny Zbigniew Woldański- zapytał  o rozwiązanie problemu dot. bezpiecznego przejścia na 

obwodnicy. 

 Radny Michał Szafrański –  zaproponował  zaprosić przedstawiciela Dróg Wojewódzkich aby 

wspólnie  znaleźć rozwiązanie bezpiecznego  przemieszczania się  przez obwodnicę.  

Radny Michał Szafrański-  zapytał czy wpłynęły odpowiedzi z instytucji dot. budowy bloku 

energetycznego. 

Michał Ślęzak –  poinformował, że Marszałek Województwa Świętokrzyskiego zaopiniował 

negatywnie, pozytywna opinia wydana została przez  Państwowy Powiatowy Inspektor 

Sanitarny we Włoszczowie. Opinie dwóch organów tj. Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Kielcach oraz Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie nie 

wpłynęły.  

Przewodniczący Rady – poprosił o poinformowanie RM  o wpłynięciu kolejnych opinii. 

Michał Ślęzak -  poinformował, że opinie będą opublikowane na stronie BIP. 

Radny Zbigniew Woldański -  zapytał: cyt.,,Zbliża się termin, kiedy stolarka przestanie nam 

dostarczać ciepło i chcielibyśmy pewnie pomyśleć o tym co, skąd to ciepło będziemy 

pozyskiwać.’’ 
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Burmistrz – poinformował cyt.,, Obecna umowa, którą że tak powiem wspólnie 

zadysponowaliśmy prawda, że dostawcą będzie Stolbud i jest do 2025 roku’’ 

Do punktu 5 
      Przewodniczący Rady  - zamknął obrady trzydziestej  trzeciej sesji RM  we Włoszczowie.                   

 

 
   Protokołowała                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

/- / Monika Kozieł                                                              /-/ Grzegorz Dudkiewicz 


